
Referat styremøte 3 2022 
 

Dato: 5. april 2022 

Sted: Møterom hos NES i Breivika 

Deltakelse: Anders Crook (Teams), Vidar Larsen, Marius Skaar, og Tor Gjerrestad (Vara) 

Frafall: Kjetil Wiik (kasserer) epost hadde gått i spamfilter, og Roar Inge Døving forhåndsmeldt frafall. 

 

Sak 1 2022 Formalia 
Referent: Erik Skarbøvik 
Diskuterte hvordan vi skal organisere klubben formelt. Gjennomgang av hva vi 
allerede har på plass av rollebeskrivelser og vedtekter. 
Vedtak:  

- Alle leser gjennom eksisterende vedtekter, rollebeskrivelser, og 
håndbøkene (klubb- og økonomi-) fra NIF til neste styremøte.  

- Styrereferater skal publiseres til medlemmene. 
- Erik tar på seg de formelle rollene «Ansvarlig politiattest» og 

«Barneidrettsansvarlig i lag» hvis dette er nødvendig for å få levert 
Samordnet søknad og rapportering 2022. 

Sak 2 2022 Finansiell situasjon 
Regnskapet for 2021 som vedtatt på årsmøtet ble gjennomgått. Disponible midler i 
klubben er på et fornuftig nivå. Ingen store forpliktelser er vedtatt. Kasserer alene 
har mulighet til å disponere bankkontoene. 
Vedtak:  

- Det kan vurderes å lage et enkelt budsjett for klubben. 
- Viderefører at kasserer alene har mulighet til å disponere bankkontoene. 

Sak 3 2022 Styremøter 
Diskuterte hyppighet av styremøter. Behov for hyppigere styremøter i starten for å 
få komme inn i oppgavene. 
Vedtak: 

- Neste styremøte 19. april per Teams 
- Erik forbereder datoforslag til kommende styremøter 

Sak 4 2022 Klubblokale 
Diskuterte nåværende klubblokale. 
Vedtak: Vi vil gjerne fortsette med å leie Jeger & Beger 

Sak 5 2022 Ny nødskjermpakkedag 
Ikke alle fikk anledning til å være med på forrige pakkedag. 
Vedtak: Erik hører med lokale og kommer med forslag til ny dato. 

Sak 6 2022 Klubbmøter 
Diskutert klubbmøtene og deltakelsen på disse. Dette er et positivt tiltak og Tor 
Gjerrestad har gjort en formidabel jobb for å organisere spennende temakvelder. 
Vedtak: Vidar tar på seg oppgaven med å organisere disse klubbkveldene i tiden 
fremover. 

Sak 7 2022 Eventer 
Det ble diskutert en organisert flyhelg i Valldal 12-14. august. Det ble også 
diskutert mulighetene for å arrangere Norges cup i 2023. Dette kan potensielt 
gjøres sammen med andre klubber. 
Vedtak:  



- Marius sjekker at Valldal-datoen ikke krasjer med hike&fly-event. 
Publiserer dette på neste klubbkveld. 

- Erik sjekker opp litt mer rundt kravene for å avholde et slikt arrangement. 
Sak 8 2022 Årsfest i høst 

Diskutert årsfest, lokale og potensielt innhold til denne festen. Flyging tidligere på 
dagen hvis været tillater det, premieutdeling etter flysesongen etc. Dato ble 
bestemt til oktober. 
Vedtak: Marius sjekker tilgjengelighet lokale. 

Sak 9 2022 Kurs 
Det er enighet om at klubben må arrangere kurs. Klubben har pt ikke muligheter til 
å arrangere kurs i 2022 pga manglende instruktører. Det ble diskutert alternative 
incentivordninger for å få flere instruktører. Vidar vurderer å fornye 
instruktørlisensen høsten 2022.  
Det ble diskutert muligheter for å finansiere kursutstyr for elever. Anders har 
tidligere hentet priser på leasing av utstyr. 
Vedtak: Anders sjekker med Termikk & Rotor muligheter for kjøp av brukt 
leasingutstyr (EN-A) til neste styremøte 

Sak 10 2022 Tandem 
Flere i styret ønsker at klubben investerer i en tandem, men det er kanskje under 
kursutstyr på prioriteringslisten. 
Vedtak: Diskusjonen tas opp igjen på et senere styremøte. 

Sak 11 2022 Eventuelt 
- Øvrig stimuli til aktivitet. 

Vedtak: Forsøke å oppfordre medlemmer til å publisere hvis de skal på 
«flyreise». 

- Internettside. Det ble diskutert kostnader, innhold og mulige strukturer. 
Potensielt skal vi også ha web-ansvarlig som en egen rolle i styret. 
Vedtak:  

o Vi fortsetter å betale for internettsiden.  
o Vidar får tilgang til internettsiden for å se på muligheter og evt. 

korrigere utvalgt informasjon 
 


